

## Notulen Jaarvergadering Deelnemersplatform HLSK, 3 oktober 2023 (concept)

Deelnemers: Albert Venemans, Anke Bosma, Daan Leenman, Dick Boeve, Dirk Hoonakker, Edward Willems, Elly Trommelen, Erica van den Akker, Eva Koole, Gert-Jan Vroege, Gijs Harthoorn, Janny Straatsma, Jos Lenferink, Justin Harwig (vanaf 20:20 uur), Karin Vermeulen, Maaïke Sier, Mart Spruijt, Paul van Os, Rob Baardse, Rob Mulders, Tom Nieuwenhuijsen en Tom Segers (vanaf 20:35 uur)

Afgemeld: -  
Tijd: 20:00 – 22:05 uur  
Locatie: Online

### **Deel I – Jaarlijkse stukken**

#### **1. Opening en mededelingen van de voorzitter**

Gert-Jan heet iedereen, en vooral ook de nieuwe deelnemers, welkom, en opent vergadering na het ongewijzigd vaststellen van de agenda.

De volgende mededelingen worden gedaan:

- Nella van Braam heeft de Deelnemerscommissie verlaten en is daarbij hartelijk bedankt voor al haar inzet voor de HLSK.  
Maaïke Sier is bereid gevonden Nella op te volgen als lid van de Deelnemerscommissie.
- Op basis van een evaluatie van de enkele malen gehouden gezamenlijke LLK-HLSK tochten heeft het bestuur besloten, deze tochten vooralsnog niet meer te organiseren. Verdere afstemming met LLK hierover vindt nog plaats.
- Om de nu wat versnipperde gegevenshuishouding van de HLSK te verbeteren gaat de HLSK over naar de Microsoft Cloud-omgeving. Evt. consequenties van de overgang worden vooraf afgestemd met betrokkenen.

#### **2. Behandelen notulen vorige jaarvergadering 2021-2022**

De notulen van de vorige jaarvergadering worden ongewijzigd vastgesteld.

#### **3. Financieel verslag over seizoen 2022-2023 met toelichting van de penningmeester**

Paul van Os geeft een toelichting op de [financiële rapportage 2022/2023](#) middels het doorlopen van de toelichting die is opgenomen in het verslag. Er zijn geen vragen over de, duidelijk bevonden, rapportage.

#### **4. Verslag Kascommissie over 2022-2023**

De Kascommissie (gevormd door Edward Willems en Jos Lenferink) heeft het financieel jaarverslag goedgekeurd, met enkele kleine aandachtspunten en aanbevelingen (waaronder de aanbeveling de penningmeester te bedanken voor zijn goede werk) als verwoord in het [verslag van de kascommissie 2022/2023](#).

Ten aanzien van dat verslag merkt Tom op, dat het bij de aanbevelingen noemen van 'onze vereniging' niet klopt, aangezien de HLSK een stichting is (waarvan akte).

#### **5. Verkiezing leden Kascommissie voor seizoen 2023-2024**

Edward en Jos zijn beiden bereid hun Kascommissiewerk voort te zetten, maar omdat Jos al twee jaar lid is van de Kascommissie is zijn voorstel dat iemand anders zijn rol overneemt (ook om volgend jaar niet mogelijk twee wisselende leden te hebben). Omdat vooralsnog niemand zich aanmeldt als opvolger van Jos (ondanks de beschrijving door Edward en Jos van de geringe hoeveelheid tijd die het werk vraagt, gegeven het gedegen werk van Paul), zet Jos zijn werk voort. Dit in afwachting van een evt. navolgende aanmelding van een vrijwilliger.

#### **6. Toelichting begroting seizoen 2023-2024 door de penningmeester**

Paul geeft toelichting op de voorgestelde [begroting 2023/2023](#) (met samenvatting toelichting). Naar aanleiding van de toelichting wordt gevraagd naar:

- Het al dan niet hanteren van een wachtlijst (en de mogelijke invloed van het dan missen van een aantal (wachtend) deelnemers op de begroting), door Anke. Gert-Jan antwoordt daarop, dat we een balans houden tussen het aantal rijdend deelnemers en het bieden van voldoende tochten om deelname aan activiteiten mogelijk te maken. We groeien wel, maar willen dat gecontroleerd doen.
  - De vraag van Max over de evt. noodzaak tot verwerking van de momenteel in het algemeen hoge inflatie in de begroting. Paul licht toe waarom dat geen aanpassingen van de nu voorliggende begroting vraagt.
- Gegeven bovenstaande wordt de begroting goedgekeurd.

## **Deel II – Wijzigingen en toevoegingen aan documentatie**

### **7. Overzicht wijzigingen in bestaande documenten**

Toelichting van Gert-Jan conform overzicht (bijlage [Voorgenomen wijzigingen reglementen 2023](#)) en de daarin genoemde documenten:

- [Paklijst](#) (document [231003\\_UitrustingPaklijst\\_v3.6](#))  
T.a.v. de paklijst wordt aangegeven, dat de vervanging van een papierenkaart kan, mits minimaal de gidsen en één andere persoon de beschikking heeft over een gedurende de tocht werkende TopoGPS-app. Waarbij wordt opgemerkt door Tom, dat een fysieke kaart wordt aanbevolen ook naast TopoGPS. En dat de verplichtingen voor clubtochten door de Gidscommissie nadrukkelijk worden aanbevolen voor ook privétochten, zoals ook wordt aanbevolen in de Academy-bijeenkomsten en vindbaar op de HLSK-site.
- [Veiligheidsoefeningen](#) (document [231003\\_VeiligheidsOefeningen\\_v1.3](#))
- [Tarievenlijst](#) (document [231003\\_TarievenLijst\\_v17](#))  
Gert-Jan licht toe, hoe het bestuur is gekomen tot het besluit een financiële tegemoetkoming te bieden aan deelnemers die de HLSK-vertegenwoordigen bij het internationale IJscongres dat eenmaal per twee jaar plaatsvindt. Dit besluit wordt ondersteund door de vergadering, met de constatering (als door Dick gesignaleerd) dat dit moet worden verwerkt in de begroting 2024-2025. En dat (naar aanleiding van een vraag van Eva) terugkoppeling door de HLSK-congresdeelnemers plaatsvindt via in ieder geval de HLSK-site geduplicateerde en te publiceren presentaties en terugkoppeling in de seizoensafsluiting.

De voorgestelde wijzigingen in de stukken krijgen instemming van de aanwezigen.

### **8. Overzicht van nieuwe documenten die onder de reglementen vallen**

De bij de stukken gevoegde documentenset wordt toegelicht door Gert-Jan. Het gaat om:

- [Huisstijlrichtlijn](#) (document [231003\\_HLSK\\_Huisstijlrichtlijn](#));
- [Communicatieplan 2023- 2024](#) (document [231003\\_Communicatiebeleid\\_20022\\_2024\\_v1](#)).

De voorgestelde stukken krijgen instemming van de aanwezigen.

### **9. Overzicht van verwijderde documenten uit de reglementen.**

- [Opzet IJsvoscursus](#)
- [Communicatie en mediabeleid HLSK 2014 - 2016](#) (het eerdere, inmiddels vervallen, beleid)

Het verwijderen van deze documenten wordt door de aanwezigen voor kennisgeving aangenomen.

## **Deel III – Beleid**

### **10. Lopende zaken**

Gert-Jan leidt het onderwerp 'beleid' in, waarna:

- [Communicatie, huisstijl en website](#)  
Juliëtte een toelichting geeft op de nieuwe huisstijl (en waar die op is gebaseerd) en de op basis daarvan ontwikkelde [opzet voor een nieuwe versie van de HLSK-website](#), die kort wordt doorlopen. Die nieuwe opzet probeert meer dan al het geval was in te spelen op de informatiebehoefte van de doelgroep (deelnemers én potentieel deelnemers) en tegelijkertijd meer in te spelen op verwachtingen die jongeren naar websites en multimedia hebben. Naar aanleiding van die toelichting volgt een aantal vragen/suggesties:  
- Max vraagt of we ons bewust minder richten op het uitstralen dat we geen waaghalzen zijn

antwoorden Gert-Jan en Juliette dat dat aspect bewust minder expliciet uitgangspunt is, gegeven ook de erkenning die de HLSK steeds vanzelfsprekender krijgt als deskundige op het gebied van natuurijschaatsen, blijkend ook uit de aan de HLSK gevraagde informatie over hoe veilig te schaatsen op natuurijs (door bijvoorbeeld de pers in laatste schaatswinter en ook de Vereniging de Friesche Elfsteden).

- Janny constateert dat zowel de term 'Zweeds Schaatsen' als 'Nordic Skating' wordt gebruikt, is dat bewust? Juliette antwoordt dat het niet bewust is, maar nog een keuze moet worden gemaakt (op basis van wat aanhaakt op de verwachting van onze doelgroep).

- Erica vraagt of de media en pers ook een doelgroep zijn. Juliette geeft aan dat daar de aandacht nog niet op is gericht, maar dat media en pers inderdaad ook een doelgroep vormen.

- Naar aanleiding van de vraag van Gert-Jan naar bijdragen van deelnemers aan de door ontwikkeling van de website meldt Max zich aan (voor specifiek het schrijven en redigeren van teksten), Anke en Maaïke. Dick en Tom Segers komt na de vergadering met suggesties en input voor de doorontwikkeling.

- *Benen-op-tafel sessie*

Gert-Jan geeft aan de hand van het [verslag van de BoT-sessie van 18 juni](#) een eerste terugkoppeling over de 'Benen-Op-Tafel' sessie, waarin uitgebreid is gesproken over de doorontwikkeling van de opleidingsstructuur.

Om het veilig kunnen schaatsen op natuurijs en ook het veilig maken van privétochten te stimuleren (een doelstelling van de stichting HLSK) en om de verantwoordelijkheid voor het veilig schaatsen te verbreden onder deelnemers aan Clubtochten, is door de Gidscommissie eerder al het idee geopperd om tot een nieuwe opleidingsstructuur te komen. Met niet alleen aandacht voor de opleiding van specifiek IJsvossen en Gidsen, maar vooral ook voor het breder aanbieden van kennis en opleidingsmateriaal binnen (en wellicht buiten) de HLSK, middels het principe van een 'skating academy'. Over hoe dit zou kunnen en hoe dat uit kan werken is uitgebreid gesproken. Edward vraagt of er wordt voorzien in opleidingsweekenden waarin het Zweeds Schaatsen in praktijk wordt geleerd? Tom N geeft aan dat dat inderdaad het idee is, waarbij er ook nu al alternatieven zijn, bijvoorbeeld in de vorm van deelnemers (al dan niet IJsvossen) die zelf een gids zoeken of een tocht aankondigen op Skridskonet en daarbij een oproep doen aan een gids om mee te gaan om ook kennis over te dragen.

## 11. Rondvraag en sluiting

Er zijn geen punten voor de rondvraag.

Niets meer aan de orde zijnde sluit Gert-Jan de vergadering om 22:05 uur, met dank aan alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en bijdragen.